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Styrelsens sammansättning    Närvarande 

Hanna Bäck, Lunds universitet   ordförande  JA 
Roxanna Sjöstedt, Lunds universitet  sekreterare och kassör JA 
Jörgen Ödalen, Mälardalens universitet  vice ordförande  JA 
Martin Karlsson, Örebro universitet ledamot  JA  
David Olsson, Karlstads universitet ledamot  JA  
Mariana Gustafsson, Linköpings universitet. ledamot  JA  
Anna Bendz, Göteborgs universitet ledamot  JA  
Sara Svensson, Högskolan i Halmstad ledamot  JA  
Charlotta Söderberg, Luleå universitet ledamot  JA  
Therese Bjärstig, Umeå universitet ledamot  JA  
Ulrika Mörth, Stockholms universitet ledamot  JA  
Ann-Catherine Jungar, Södertörns högskola ledamot  NEJ  
Astrid Hedin, Malmö universitet ledamot  JA  
Ali Abdelzadeh, Högskolan i Dalarna ledamot  JA  
Simon Hollis, Försvarshögskolan ledamot  JA  
Emma Ricknell, Linnéuniversitetet ledamot  JA  
Pär Olausson, Mittuniversitet  ledamot  JA  
Vakant, Uppsala universitet  ledamot  NEJ 
Thomas Larue, Riksdagen  allmänrepresentant JA 
Tove Dannestam, MTM   allmänrepresentant JA  
 

 
Ärende     Åtgärd 
1 Mötets öppnande   Ordförande Hanna Bäck  

förklarade mötet öppnat. 
 

2 Val av justeringsperson   Styrelsen utsåg Anna Bendz  
till justeringsperson. 
 

3 Fastställande av dagordning   Styrelsen godkände  
dagordningen.  
 

4 Föregående protokoll   Styrelsen bordlade  
godkännandet av föregående 
protokoll till nästa möte.  
 

5 SWEPSA-nyheter   Ordförande informerade om  
den nya hemsidan. Kassör 
informerade om förändringar 
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i faktureringssystemet av 
medlemsavgifter. Swepsa 
kommer framöver fakturera 
elektroniskt via Peppol. 
 

6 Almedalen 2024   Ordförande informerade om 
Swepsas program i 
Almedalen. 
   
 

7 Medlemsavgifter   Ordförande föreslog att  
medlemsavgiften höjs med 
30%. Styrelsen godkände 
förslaget. 
 
Diskussion kring de olika 
storlekskategorierna som 
ligger till grund för 
institutionernas medlems-
avgift. Styrelsen diskuterade 
olika förslag om att slå ihop 
kategorier, till exempel 3 och 
4 (liten och medelstor) till en 
kategori upp till 30 anställda. 
Diskussion kring vilka 
anställningskategorier som 
ska ingå i institutionernas 
personalantal. Frågan bord-
lades till nästa möte.  
 

8 Årsmötet    Information kring årsmötet i  
Umeå i oktober. Diskussion 
kring datum för årsmötet 
nästa år som arrangeras av 
Linnéuniversitetet. Förslaget 
1–3 oktober 2025 inkom. 
Styrelsen godkände förslaget 
 
Ordförande lyfte frågan om 
längden på årsmötet. Då det 
omfattar tre dagar kan det 
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verka alltför tidskrävande för 
vissa medlemmar. Styrelsen 
diskuterade för- och 
nackdelar med en tre-dagars 
konferens och beslutade att 
höra med sina hem-
institutioner om vad som 
önskas. Frågan bordlades till 
nästa möte.  
 
Diskussion kring lathund för 
organisationen av årsmötet 
då det funnits efterfrågan av 
en sådan. Ordförande 
föreslog att en arbetsgrupp 
skapas för utformandet av en 
lathund. Emma Ricknell, 
Therese Bjärstig och Pär 
Olausson kan tänka sig att 
ingå i en sådan grupp. 
Tidigare arrangörer av 
årsmötet kan också komma 
att kontaktas.  
 
Frågan om vilka institutioner 
som ingår i listan om 
institutioner som organiserar 
årsmötet lyftes, eftersom 
många institutioner har vuxit 
de senaste åren och kan vara 
tänkbara organisatörer. 
 
Frågan beträffande 
utformandet av ett ’code of 
conduct’ dokument för den 
årliga konferensen, samt 
olika aspekter av 
konferensen, såsom avgifter, 
lyftes. 
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Frågorna rörande lathunds-
grupp, lista över institutioner 
och ’code of conduct’ 
manual bordlades för vidare 
diskussion och eventuellt 
beslut vid nästa möte. 
  
  

9 Doktorandrepresentant   Vice ordförande informerade 
om rekryteringen av 
doktorandrepresentant till 
styrelsen. Rekryterings-
försöken fortgår. 
 

10 Nytt avhandlingspris   Diskussion kring eventuellt  
instiftande av pris för bästa  
avhandling. Styrelsen ställde 
sig positiv till ett sådant. 
Frågan bordlades till nästa 
möte för vidare diskussion 
och införandet av en 
arbetsgrupp som bereder 
frågan. 
 

11 Inriktning 2024   Styrelsen förde en kortare  
diskussion kring Swepsas 
inriktning. Då styrelseåret 
2024 snart är till ända ska en 
satsning inför 2025 års 
inriktning göras. Alla 
styrelseledamöter ombads att 
skicka in eventuella förslag 
för vidare diskussion till 
nästa styrelsemöte. 
 

12 Nästa möte    Nästa möte kommer ske i  
början av hösten och senast 
sex veckor innan årsmötet. 
Datumförslag fastslås via en 
doodle. 
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13 Övriga ärenden   Thomas Larue informerade  
kring nytt regelverk för 
riksdagens uppsatstävling. 
Tove Dannestam dryftade 
tanken om att försöka få 
SKR att instifta ett pris för 
uppsatser/ avhandlingar om 
lokal politik. Styrelsen tyckte 
det var en intressant idé. 

 
14 Mötets avslutande   Ordförande avslutade  

mötet. 
 
 
  

    
       
Roxanna Sjöstedt, mötessekreterare  Hanna Bäck, mötesordförande 
 
 
 
 
 
 
     
Anna Bendz, justerare    
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